



Jämtland-Härjedalens Golfdistriktsförbund

Styrelsemöte 5

Jämtland-Härjedalens Golfdistriktsförbund

Närvarande: Thomas Jonsson, Maria Nilsén, Björn Löjdahl och Jan Mårtensson.

Datum: 2023-08-29, digitalt möte

Tid: 18.30-20.00

§ 35 **Mötets öppnande**

Ordförande förklarar mötet för öppnat.

§ 36 **Protokolljusterare**

Jämte ordförande att justera dagens protokoll gör Maria.

§ 37 **Föregående protokoll och protokollsuppföljning**

Föregående protokoll #3, 20230523, godkändes.

- Det har inte gått att beställa ytterligare kläder från New Wave till Olle. Janne fortsätter få kontakt för leverans.

§ 38 **Fastställande av dagordning**

- Protokollföra punkter från ”rundringning” 13/6
- Strategi 2030, SGF
- Ordförandeklubban 16 – 17/9 Norderöns GK
 - o Utkast till verksamhetsplan 2024
- Juniorer
- Övriga frågor
 - o Valberedningens arbete
 - o Paragolfläger 24-26/8

§ 39 **Punkter 13/6**

Styrelsen kom överens om att sk distansmedlemskap inom JHGDF inte är aktuellt att sälja till medlemmar som är bosatta inom distriktet. Frågan tas också med till ordförandeklubban.

Tävlingsansvariga i klubbarna bjuds in att delta i ordförandeklubban, för att underlätta samordningen av tävlingsprogrammet 2024.

Janne och Björn tar fram ett regelquiz till ordförandeklubban.

§ 40 **Strategi 2030 – SGF**

Thomas deltar i SGF ERFA-möte i Västerås 2-3/9 vilket är ett av flera led i processen att ta fram, och förankra den kommande Strategi 2030. Vid ordförandeklubban kommer rapportering, och eventuella synpunkter, på det pågående arbetet att ske. Förbundsstyrelserepresentant/-er och tjänstemän SGF kommer att närvara vid JHGDF:s höstmöte 26/11 som är ett ”fysiskt” möte, just för att föra ett resonemang kring den kommande strategin med klubbarna. Thomas mailar ut nulägesanalysen till styrelsen.

- § 41 **Ordförandeklubban – Norderöns GK, 16 – 17/9**
Inbjudan har skickats vid utsatt tidpunkt, men få, 2st klubbar har anmält sig. Vid anmälan i GIT till tävlingen verkar den ha blivit ofullständigt upplagd. Distriktsstyrelsen representeras av, Thomas, Maria, Björn och Janne. Oklart om Rulle kan närvara. Se särskild protokollspunkt §43, angående utkast till verksamhetsplan 2024.
- Beslut, att Thomas skickar en tydlig påminnelse till klubbarna att det behövs skärpning när det kommer till att meddela svar om de kommer eller ej. Björn kontaktar Norderön och bistår dem att lägga upp tävlingen på korrekt sätt.*
- § 42 **Juniorer**
Thomas deltog i junior dagen 17/8 på Storsjöbygdens GK, med ett 20-tal juniorer. I samband med den gjorde TV4 ett inslag, som också hade med Sandra Carlborg (longdriving champ). Sandra hade också en clinic med juniorerna. Se också under verksamhetsplan 2024.
- Supercamp hösten 2023. Vilka juniorer inom distriktet, är aktuella att bjuda in till arrangemanget genom SGF:s försorg? Och därmed erhålla stöd från distriktet.
Beslut, att bolla frågan till Fredric Wallin och Mari Johansson för att få namnen på de som är aktuella
- § 43 **Verksamhetsplan 2024 – utkast inför ordförandeklubban**
Styrelsen har sedan fjolårets ordförandeklubba, kommit fram till att det underlättar att det finns ett utkast till distriktets kommande verksamhetsplan inför ordförandeklubban som delges klubbarna inför mötet. Ett flertal ”nyare” punkter har kommit upp;
- Strategi 2030
 - Tävlingar, veteraner, seniorer och juniorer
 - Aktiviteter, föreläsning Sandra Carlborg
 - Affärsutveckling golf, Christoffer Nässil – Open Academy
- Beslut, att Thomas och Janne tar fram ett utkast till verksamhetsplan 2024, som skickas till klubbarna cirka 5 dagar innan mötet, dvs omkring 11/9.*
- § 44 **Övriga frågor**
- Paragolfläger, Storsjöbygdens GK och Östersund-Frösö GK, 24 – 26/8. Eldsjälen Magnus Eriksson är initiativtagare till lägret som hade ett 20-tal golfare på plats. Jocke Övre intervjuades även av P4 Jämtland i direktsändning. Thomas som har paragolftourkort deltog.
 - Klubbarna missar i flera fall att skicka in sina lokala regler för genomgång och godkännande av distriktet. Oklart också huruvida klubbarna antagit nya stadgar, enligt SGF:s nya mallstadgar. Tas upp på ordförandeklubban.
 - Janne undersöker namn att föreslå valberedningen vad gäller lekmanarevisor i distriktet
- § 45 Kommande möten;
- Ordförandeklubban, Norderön, 16 -17 september
 - Styrelsemöte 26 september 18.30
 - Styrelsemöte 24 oktober 18.30
 - Höstmöte 26 november

§ 46 **Mötets avslutande**

Vid protokollet

Jan Mårtensson

Thomas Jonsson, Ordf

Maria Nilsén, protokollsjusterare